
"Tenim un públic format; vol
consumir cultura i gaudir-ne"

JORDI DURANI Director artístic de FiraTàrrega
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Dunn (Sant Anton¡ de Vilamajor, 1974) és el di-
rector artístic de la Fin des del 2011, ærò ja fa
molts anp que hi està vinculat. Ens parla amb en-
tusiasme del prciecte tot i conscient que no s'ha

de perdre de vista l'eix escènic com a vertebndor
d'aquest ceftamen, que ha
esdevingut -aquest any ja

és la 35a ediciF referent
internacional. Visiteu la

divertida web: firotonegø.
cdt

FiroTùrrega s'ha convertít
en un referent.
Sí. Ja té una llarga trajectò-
ria i el públic cada cop ve
més informat, conscient
que és un aparador d'arts
de carrer com el teatre, la

dansa i el circ, complemen-
tada amb una excel'lent
programació de sala.

Ha canvÍat el pertil del públic?
En la mesura que va canviant la Fira. Ve gent de tot
arreu, des de qui vol gaudir de bons espectacles de

carrerfins a caça talents. Però crec que tothom és

conscient que no és un gran concert per anar-hi de

festa, almenys no és només això. Però la part lúdi-
ca s'ha de conservar, perquè a més de bona cultu-
ra, FiraTàrrega és diversió i catarsi.

La web, molt creatìva, ens dÍu que la Fira és per

o tothom,
És clar. I tot l'equip -perquè el projecte és molt
transversal-s'ho ha plantejatcom a una utopia: és

impossible agradar tothom, però no perouè ho si-

gui ho deixarem de fer. lntentem que tothom trobi
una peça que l'entusiasmi.

Què és el progromo de Su-
port ø lø Creocíó?
Cinc companyies, durant
lãny, fan una estada a Tàr-

rega per preparar la seva

estrena a Fira. És un gran

espai d'aprenentatge. Per-

met que assagin a-Fira, al

lloc on es presentaran. A
més, els atansem als targa-

rins i targarines. En alguns
assajos oberts, les entrades
s'han esgotat. És una altra
manera d'explicar la Fira, i

els que ens dediquem a la
cultura no som marcians, al contrari.
l:espedocle inaugurøl el farù lnsectotròpics.
És una companyia que beu dels anys 80 i de l'evo-

lució de La Fura dels Baus. Venen de l'escena ca-

talana d'aleshores però són absolutament con-

temporanis. Connecten la nostra tradició amb

l'avantguarda internacional; han treballat per tot
el món, removent consciències, amb llenguatge

2.0, música electrònica. Creiem que és la millor
aposta per inaugurar la Fira. La més polèmica! (riu)

FOIO: OriolBosch


